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BESLUITENLIJST  
 

VAN DE OPENBARE VERGADERING VAN DE RAAD, 
op 14 april 2025 – 20.00 uur 
 

Aanwezig    
De voorzitter : 

 
 De heer drs. A.J. van Hout 

De griffier :  Mevrouw mr. M. Smits – Jansen 
 

Fracties 
 
 
 

: CDA  
  
 

De heer M.N. Tap; 
de heer J. Kielman; 
de heer H.F.F. Mulder; 
mevrouw J.J. van Schuylenburg – Wieringa; 

 : 
 
 
 

GroenLinks 
 
 
 

Mevrouw R.J. Feenstra – Gonzales; 
de heer B.T.M. Schulte; 
mevrouw S.J. Wobma; 
de heer R.F.M. Raaijman 

 : PvdA De heer P.W. van Egmond 
de heer J.W. Eimers; 
de heer H. Lippinkhof; 

 : VVD Mevrouw J.G. Berings - Teunissen;  
mevrouw M.J. Schrage; 
de heer B.J. van Weelden; 

 
 
                                                                      

: 
 

D66 Mevrouw H.H. Egberink  
mevrouw M.C.T.W. Abbink 
 

Tevens aanwezig 
 

: 
 
 
 
 

Portefeuillehouder P.J.H. Pennekamp 
Portefeuillehouder J.W. Derksen 
Portefeuillehouder L.S. Kaper 
Gemeentesecretaris mw. M. Sluiter 

Notulist : Mevrouw H. Nomden – Bremer 
   
1.  Opening 

 
Burgemeester Van Hout opent de vergadering en heet alle deelnemers, alsmede de kijkers via de 
livestream van harte welkom.   
 

2. Vaststellen agenda 
 
Aan de agenda wordt toegevoegd: 
15. Zienswijze wijziging gemeenschappelijke regeling 1Stroom: 1 amendement 
16. Mobiliteitsvisie Westervoort 2040 & Uitvoeringsagenda Mobiliteit 2026-2029: 
       3 amendementen en 1 motie 
17. Nota Grondbeleid – 1 amendement 
19. Motie vreemd aan de orde.  
 
De amendementen en moties worden behandeld bij het betreffende agendapunt.  
 
De gewijzigde agenda wordt met deze aanvullingen vastgesteld. 
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3. Mededeling voorzitter Vertrouwenscommissie inzake herbenoeming burgemeester 
 
De heer Tap doet, als voorzitter van de vertrouwenscommissie, de volgende mededeling;  
 “De gehele raad van de gemeente Westervoort is zeer tevreden over het functioneren van ‘onze 
burgemeester’. Het verheugt mij dan ook u mede te kunnen delen dat de gemeenteraad, heeft 
besloten om de heer A.J. van Hout aan te bevelen voor herbenoeming als burgemeester van de 
gemeente Westervoort aan de Minister van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties, uiteraard door 
tussenkomst van de Commissaris van de Koning in de Provincie Gelderland. De voorbereiding van het 
besluit tot aanbeveling voor herbenoeming heeft plaatsgevonden door een vertrouwenscommissie 
bestaande uit de fractievoorzitters. Wettelijk is bepaald dat dit proces geheel onder geheimhouding 
plaatsvindt en dat er geen inhoudelijke mededelingen kunnen worden gedaan over dit proces. Wel 
mogen we zeggen dat zowel de onderlinge gesprekken, als het herbenoemingsgesprek met de 
burgemeester in goede harmonie en wederzijds open sfeer hebben plaatsgevonden. De 
vertrouwenscommissie heeft vanavond in de besloten vergadering haar bevindingen gedeeld met de 
(rest van de) gemeenteraad. Aansluitend heeft besluitvorming plaatsgevonden middels geheime 
stemming.  
Wij zijn er blij mee dat de burgemeester na de formele herbenoeming met ons zal blijven werken aan 
de beoogde fusie en hopen dat de formele besluitvorming daarover zal zijn afgerond op zijn beoogde 
pensioendatum. Wij hopen tevens dat we op dat moment een aantal flinke stappen hebben kunnen 
zetten in de versterking van de bestuurskracht van onze gemeente. De ontwikkelpunten die zijn 
geïdentificeerd met betrekking tot de bestuurskracht hebben een relatie met de noodzaak tot fuseren, 
maar om de fusie straks tot een succes te maken is het ook noodzakelijk dat Westervoort in de 
tussentijd werkt aan de bestuurskracht.” 
 
Burgemeester Van Hout bedankt voor de felicitaties en het vertrouwen. De burgemeester geeft aan 
dat de bestuurskrachtversterking veel aandacht en energie vergt.  
 

4. Vaststellen besluitenlijst raadsvergadering d.d. 10 maart 2025 
 
De besluitenlijst wordt tekstueel ongewijzigd vastgesteld.  
 
Naar aanleiding van: 
3.Repair café 
De heer Tap (CDA) verzoekt het college een inleverplek in Westervoort te creëren, de mogelijkheid bij 
“De Herberg” te overwegen en de kosten hiervoor mee te nemen in de afweging bij de voorjaarsnota 
(afvalstoffenheffing).  
Wethouder Kaper merkt op dat ook op een andere route bekeken wordt bij 2Switch naar de 
mogelijkheden.  
 
4. De Bult van Natuurmonumenten 
De heer Tap (CDA) geeft aan dat een korte beschouwing naar aanleiding van het rapport volgt.  
 
7. Beter benutten van de woonkavels  
De heer Tap (CDA) kondigt aan dat hiervoor een motie is voorbereid.  
 
De besluitenlijst wordt met deze aanvullingen vastgesteld. 
 

5. Mededelingen raad en college 
 
Wethouder Pennekamp verwijst naar een kennisgeving over de te laag vastgestelde OZB-tarieven 
2025. De doorvertaling hiervan heeft niet plaatsgevonden. Het college vindt dit vervelend en dit 
betekent een groot tekort op de begroting.  
Mevrouw Abbink (D66) betreurt dit en vraagt of dit halverwege het jaar alsnog doorgevoerd kan 
worden.  
Wethouder Pennekamp geeft aan dat dit helaas niet mogelijk is.  
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Wethouder Derksen doet de volgende mededelingen: 
Door het vertrek van de manager Sociaal Domein van Santé Partners zal een ad interim opvolger voor 
een half jaar de manager SD vervangen. Zodra meer bekend is over de definitieve opvolging zal de 
raad hierover geïnformeerd worden.  
 
De begroting van de IZA gelden vanuit de regio zijn in het regionaal portefeuillehouders overleg 
besproken. De regio heeft besloten dat er € 65.000 vanuit de IZA regiogelden terug naar Westervoort 
komt.  
 
Pactum staat onder een verhoogde toezichtstelling van de autoriteiten. Het herstelplan is goed 
uitgewerkt. De bevoorschotting blijkt voor de 15 gemeenten niet nodig te zijn.  
 
Wethouder Derksen heeft de taak als bestuurlijk trekker ambulancezorg bij de VGGM op zich 
genomen.   
 

6. Lijst van aandachtspunten 14 april 2025 
 
21. Motie hekwerken 
Mevrouw Berings vraagt naar de stand van zaken van de uitvoering van de motie hekwerken.  
 
Wethouder Pennekamp geeft aan dat er diverse offertes o.a. bij ProRail opgevraagd zijn. Plaatsing van 
de hekken lukt niet voor de zomer.  
 

7. Lijst ingekomen stukken 14 april 2025 
 
A04. Jaarplan dienstverlening 2025 
Mevrouw Wobma (namens GroenLinks- en PvdA- fracties) geeft aan dat beide onderdelen van dit 
jaarplan geschikt voor de OGSM methode zijn, maar daar zal voorlopig helaas geen sprake van zijn.   
Het voornemen is dat er input wordt opgehaald bij de gemeenteraden over wat er speelt bij onze 
inwoners op het gebied van dienstverlening. Sinds enkele maanden gaan GroenLinks- en de PvdA- 
fracties de wijk in om van wijkbewoners te horen wat er leeft in hun wijk onder het motto Vertel ’s.  
Mevrouw Wobma attendeert erop dat er van elk van deze gesprekken een verslag wordt gemaakt en 
deze informatie gebruikt kan worden als zijnde input vanuit de gemeenteraad. 
 
Burgemeester Van Hout reageert hier positief op.  
 
A13. Borging OGSM door middel van data gedreven werken 
Mevrouw Abbink meldt, als voorzitter van de auditcommissie het volgende: 
De auditcommissie is teleurgesteld dat de organisatie de OGSM-methode het komende jaar niet 
toepast. De keuze voor OGSM is gemaakt op advies van de beleidsambtenaar waarvoor € 25.000 is 
geïnvesteerd om met behulp van een extern bureau een pilot uit te voeren. Helaas bleek de pilot te 
gedetailleerd uitgevoerd te zijn, maar de conclusies die daaruit zijn getrokken roepen vragen op bij de 
auditcommissie. Zowel het ambtelijk advies als de pilot hebben niet genoeg aandacht gekregen 
binnen de organisatie, wat tijdens het laatste auditoverleg erkend werd. Op dit moment is de OGSM 
tijdelijk stopgezet. De organisatie gaat zich nu richten op data gedreven werken. Het zal enige jaren 
duren voordat dit voldoende geïmplementeerd is om als input te dienen voor OGSM. Tot die tijd zal de 
raad beperkt zijn in hun controlerende rol. De auditcommissie vindt het jammer dat de organisatie de 
motie niet op korte termijn gaat uitvoeren.  
 
De lijst ingekomen stukken wordt met bovenstaande aanvullingen vastgesteld.  
 

8. Langetermijnplanning 
 
Mevrouw Abbink (D66) mist de specifieke jaarplannen en begrotingen van de verschillende 
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Gemeenschappelijke Regelingen. Deze blijken als één punt te zijn genoemd.   
 

9. HAMERSTUKKEN 
 

10. Herijken subsidiebeleid Westervoort 
 
Samenvatting 
In dit voorstel wordt de raad gevraagd om het nieuwe subsidiebeleidskader (inhoudelijk kader) en de 
algemene subsidieverordening (wettelijk kader) vast te stellen.  
 
De raad besluit:  
1. Het subsidiebeleidskader vast te stellen. 
2. De algemene subsidieverordening vast te stellen. 
 
Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen.  
 

11. Wijziging Verordening Omgevingsvergunning 2025 
 
Samenvatting 
De “Verordening leges Omgevingsvergunning 2025” bevatte een omissie, die wordt met dit besluit 
hersteld.  
 
De raad besluit:  
De 1e wijziging van de “Verordening leges Omgevingsvergunning 2025” vast te stellen. 
 
Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen.  
 

12. Wijziging Verordening Afvalstoffen en Reinigingsrechten 2025 
 
Samenvatting 
De “Verordening afvalstoffenheffing en reinigingsrechten 2025” bevatte een omissie, die wordt met 
dit besluit hersteld.  
 
De raad besluit:  
De 1e wijziging van de “Verordening afvalstoffenheffing en reinigingsrechten  
2025” vast te stellen. 
 
Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen.  
 

13. Wijziging APV 
 
Samenvatting 
Door maatschappelijke ontwikkelingen en actualisatie van de regels is onze Algemene plaatselijke 
verordening (APV) toe aan een update. De wijzigingen dragen bij aan de leefbaarheid en veiligheid 
binnen de gemeente.  
 
De raad besluit: 
De 2e wijziging van de Algemene plaatselijke verordening Westervoort 2025 vast te stellen.  
 
Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen.  
 

14. DISCUSSIESTUKKEN 
 

15. Zienswijze wijziging gemeenschappelijke regeling 1Stroom  
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Samenvatting 
In de gewijzigde gemeenschappelijke regeling is een wijziging van de directiestructuur en 
kostenverdeling opgenomen. De raad wordt in de gelegenheid gesteld een zienswijze in te dienen.   
 
Beslispunten 
1. Geen zienswijze in te dienen op het ontwerpwijzigingsbesluit gemeenschappelijke regeling 

1Stroom.  
 

 Stemmen over Amendement Zienswijze 1Stroom 
 
Het dictum van het door de CDA-, D66- en GroenLinks- fracties ingeidiende amendement luidt:  
 
Daarom stellen ondergetekende(n) stelt/stellen voor het voorgestelde beslispunt te vervangen door 
de volgende tekst: 
“Een zienswijze (bijlage 1) in te dienen op het ontwerpbesluit gemeenschappelijke regeling 1Stroom”. 
 
Burgemeester Van Hout meldt dat het college zich kan vinden in het amendement.  
 
De raad besluit: 
Een zienswijze (bijlage 1) in te dienen op het ontwerpwijzigingsbesluit gemeenschappelijke regeling 
1Stroom.  
 
De CDA- en D66-, GroenLinks- en PvdA- fracties stemmen voor het amendement. 
De VVD- fractie stemt tegen het amendement. 
 
Het amendement wordt met 13 stemmen voor en 3 stemmen tegen aangenomen.  
 

 Stemmen over het geamendeerde voorstel 
 
De raad besluit: 
Een zienswijze (bijlage 1) in te dienen op het ontwerpwijzigingsbesluit gemeenschappelijke regeling 
1Stroom.  
 
De CDA- en D66-, GroenLinks- en PvdA- fracties stemmen voor het voorstel. 
De VVD- fractie stemt tegen het voorstel. 
 
Het voorstel wordt met 13 stemmen voor en 3 stemmen tegen aangenomen.  
 

16 Mobiliteitsvisie Westervoort 2040 & Uitvoeringsagenda Mobiliteit 2026-2029 
 
Samenvatting 
De nieuwe Mobiliteitsvisie draagt bij aan een duurzaam bereikbaar Westervoort en maakt de 
mobiliteitstransitie mogelijk. Dit zorgt voor meer ruimte voor wandelen, fietsen, het openbaar vervoer 
en (elektrische) deelmobiliteit. Om uitvoering te geven aan de visie wordt een uitvoeringsagenda voor 
de komende 4 jaar vastgesteld.  
 
Beslispunten 

1. De Mobiliteitsvisie Westervoort 2040 vast te stellen; 
2. De Uitvoeringsagenda Mobiliteit 2026-2029 vast te stellen; 
3. De financiële gevolgen van de Uitvoeringsagenda Mobiliteit 2026-2029 integraal af te wegen 

bij het opstellen van de Voorjaarsnota 2025; 
 
De vergadering wordt geschorst van 20.58 – 21.12 uur. 
 
Wethouder Kaper meldt dat alle wegen met elkaar in verbinding staan, dus je moet kijken aan welke 
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knoppen je draait. 
Wethouder Kaper geeft aan dat de verkeerskundige een additionele post is omdat dit nodig is om 
deze ambitie aan te kunnen.  

 Stemmen over Amendement Uitvoeringsagenda Mobiliteit 1 
 
Het dictum van het door de CDA-, GroenLinks- en PvdA- fracties ingeidiende amendement luidt:  
 
Ondergetekende(n) stelt/stellen voor het ontwerpbesluit onder punt 2, als volgt te wijzigen: 
 
De uitvoeringsagenda Mobiliteit 2026-2029 vast te stellen met dien verstande dat: 

- Met het ten uitvoer brengen van de ambitie zoals verwoord in de Mobiliteitsvisie om de 
Rijndijk en IJsseldijk autoluw te maken, alvast -uiterlijk 2027- een begin wordt gemaakt 
door (1) de Schans vanaf de opgang bij de Klapstraat tot aan de inlaatsluis Westervoort 
en (2) de Veerdam/IJsseldijk tot aan de ingang van Putman Recycling af te schalen naar 
(een) 30 kilometer(weg), en 

- De Hamersestraat vanaf de Rivierweg tot aan de Brouwerslaan uiterlijk 2027 af te schalen 
naar het niveau GOW-30. 

 
Wethouder Kaper geeft aan dat handhaven op de Hamersestraat moeilijk wordt.  
 
De CDA- en D66-, GroenLinks- en PvdA- fracties stemmen voor het amendement. 
De VVD- fractie stemt tegen het amendement. 
 
Mevrouw Abbink (D66) legt een stemverklaring af: 
We stemmen niet in met de herwaardering van de Hamersestraat i.v.m. de ongeschikte inrichting 
hiervan.  
 
Het amendement wordt met 13 stemmen voor en 3 stemmen tegen aangenomen.  
 

 Stemmen over Amendement Uitvoeringsagenda Mobiliteit 2 
 
Het dictum van het door de D66-, GroenLinks- en PvdA- fracties ingediende amendement luidt:  
 
Ondergetekende(n) stelt/stellen voor het ontwerpbesluit onder punt 2, als volgt te wijzigen:  
 
De uitvoeringsagenda Mobiliteit 2026-2029 vast te stellen, met dien verstande dat de termijn voor het 
uitvoeren van de Infrastructurele maatregelen om met kleine aanpassingen de verkeersveiligheid te 
verbeteren bij het Hoge Eind nabij basisschool Het Startblok wordt vervroegd van 2030-2040 naar 
2026-2029 
 
Wethouder Kaper geeft aan dat er al veel maatregelen zijn genomen om het veiliger te maken rond de 
school. Er zijn ook gedragsveranderingen in de uitvoeringsagnda meegenomen. 
 
Mevrouw Abbink (D66) wil het amendement gekoppeld hebben aan de gedragverbeteringen. In de 
voorjaarsnota dient deze afweziging meegenomen te worden.  
 
De heer Tap (CDA) komt hier bij de voorjaarsnota op terug en wil graag weten wat de onveilige 
situatie is buiten de gedragsproblemen en welke maatregelen genomen moeten worden.  
 
De D66-, VVD-, GroenLinks- en PvdA- fracties stemmen voor het amendement. 
De CDA-fractie stemt tegen het amendement. 
 
Het amendement wordt met 12 stemmen voor en 4 stemmen tegen aangenomen.  
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 Stemmen over Amendement Uitvoeringsagenda Mobiliteit 3 
 
Het dictum van het door de VVD- fractie ingeidiende amendement luidt:  
 
Daarom stellen ondergetekende(n) stelt/stellen voor beslispunt 2 als volgt te wijzigen:  
 
2. De Uitvoeringsagenda Mobiliteit 2026-2029 vast te stellen, met dien verstande dat de volgende 
wijzigingen worden aangepast:  

- De termijn voor het Uitvoeringsagenda Mobiliteit voor 1 jaar (2026) vast te stellen m.u.v. de 
afwaardering van de vastgesteld wegen naar 30 km/uur 

- Het schrappen van de zin in 2.3 “dat de komende vier jaar geen tussentijdse aparte verzoeken 
voor budget op het gebied van mobiliteit meer aangevraagd worden”: 

- De uitrit/oversteek Dorpsplein bij het nieuwe appartementencomplex, in het centrum bij De 
Brug, toe te voegen aan de Tabel Uitvoeringsagenda Mobiliteit 2026 

- De zin in tabel 2 Bijlage 2 te wijzigen in” ……het zichtbaar maken van een 
(voetgangers)oversteek” 

 
Wethouder Kaper beveelt het amendement niet aan omdat wat hierin staat al is meegenomen in de 
mobiliteitsvisie.   
 
De VVD- fractie stemt voor het amendement. 
De D66-, CDA- PvdA- en GroenLinks- fracties stemmen tegen het amendement. 
 
Het amendement wordt met 3 stemmen voor en 13 stemmen tegen verworpen.  
 

 Stemmen over geamendeerde voorstel  
 
De raad besluit 

1. De Mobiliteitsvisie Westervoort 2040 vast te stellen; 
2. De Uitvoeringsagenda Mobiliteit 2026-2029 vast te stellen, met dien verstande1 dat:  

- Met het ten uitvoer brengen van de ambitie zoals verwoord in de Mobiliteitsvisie om 
de Rijndijk en IJsseldijk autoluw te maken, alvast -uiterlijk 2027- een begin wordt 
gemaakt door (1) de Schans vanaf de opgang bij de Klapstraat tot aan de inlaatsluis 
Westervoort en (2) de Veerdam/IJsseldijk tot aan de ingang van Putman Recycling af 
te schalen naar (een) 30 kilometer(weg), en 

- De Hamersestraat vanaf de Rivierweg tot aan de Brouwerslaan uiterlijk 2027 af te 
schalen naar het niveau  GOW-30. 

- de termijn voor het uitvoeren van de Infrastructurele maatregelen om met kleine 
aanpassingen de verkeersveiligheid te verbeteren bij het Hoge Eind nabij basisschool 
Het Startblok wordt vervroegd van 2030-2040 naar 2026-2029 

3. De financiële gevolgen van de Uitvoeringsagenda Mobiliteit 2026-2029 integraal af te 
wegen bij het opstellen van de Voorjaarsnota 2025; 

 
De D66-, CDA- PvdA- en GroenLinks- fracties stemmen voor het voorstel. 
De VVD- fractie stemt tegen het voorstel. 
 
Het geamendeerde voorstel wordt met 13 stemmen voor en 3 stemmen tegen aangenomen.  
 

17.  Nota Grondbeleid 
 
Samenvatting 
In de nieuwe Nota Grondbeleid 2024 van de gemeente Westervoort kiest de gemeente voor 
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dynamisch grondbeleid. Dit betekent dat de gemeente bij ieder ruimtelijk initiatief een afweging 
maakt welke houding, rol en inzet van instrumenten het meest geschikt is. Het dynamisch grondbeleid 
geeft de gemeente de ruimte om waar nodig een actieve houding aan te nemen en de instrumenten 
van het grondbeleid in te zetten. Deze keuze is onder meer afhankelijk van de ambities en 
doelstellingen die zijn neergelegd in onder andere de omgevingsvisie. Het grondbeleid is een middel 
om deze ambities waar te maken. Bij grote woningbouwprojecten geeft de gemeente de voorkeur aan 
een actieve houding en voert als het mogelijk is actief grondbeleid. 
 
 
Beslispunten 
1. De Nota Grondbeleid Westervoort 2024 vast te stellen. 
2. De Nota Grondbeleid Westervoort (vastgesteld in 2009) in te trekken. 
 

 Amendement Grondbeleid 
 
Het dictum van het raadsbreed ingediende amendement luidt:  
 
Aan beslispunt 1 toe te voegen: 
, met dien verstande dat: In hoofdstuk 6, Grondbeleidsinstrumenten, op pagina 23 onder het kopje 
"Kostenverhaal en kwalitatieve kaders" de volgende tekst wordt toegevoegd: 
 
“Bij het faciliteren van ruimtelijke ontwikkelingen die gebruik maken van het grondbeleid kan de 
gemeente afspraken maken over financiële bijdragen aan voorzieningen en een gezonde leefomgeving. 
Deze voorwaarden worden verder uitgewerkt in de nota kostenverhaal en hangen af van de aard en 
omvang van het project." 
 
Wethouder Kaper kan zich vinden in het amendement. 
 
Het amendement wordt met algmene stemmen aangenomen.  
 

 Stemmen over geamendeerde voorstel  
 
De raad besluit 
1. De middels een amendement over bijdragen aan voorzieningen en een gezonde leefomgeving 

gewijzigde Nota Grondbeleid Westervoort 2024 vast te stellen. 
2. De Nota Grondbeleid Westervoort (vastgesteld in 2009) in te trekken. 
 
Het geamendeerde voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen.  
 

18. Aanbesteding Accountant 
 
Samenvatting 
Het contract met de accountant Stolwijk-Kelderman accountants fiscalisten loopt af na boekjaar 2025 
waardoor er een nieuwe aanbesteding gestart moet worden om een accountant te selecteren voor de 
komende boekjaren.  
 
Beslispunten 

1. De procedure voor de benoeming van de accountant vast te stellen zoals in het raadsvoorstel 
wordt voorgesteld; 

2. Dat de auditcommissie zich bij de voorbereidende taak tot (voorselectie van een accountant 
kan laten ondersteunen door een medewerk(st)er inkoop van de RID de Liemers; 

3. De auditcommissie hierbij de samenwerking te laten zoeken met de auditcommissie van 
Duiven voor, zo mogelijk, een gezamenlijk aanbestedingstraject. 

4. In te stemmen met het feit dat 1 Stroom en Samenwerking de Liemers blijven aanhaken bij de 
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aanbesteding voor een accountant. 
 
Het voorstel is voorbereid in de Auditcommissie. Mevrouw Abbink, als voorzitter van de 
Auditcommissie, ligt het punt toe en beveelt dit voorstel aan.  
 
Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen.  
 

19. Motie Vreemd aan de orde van de vergadering 
 
Het dictum van de door de CDA-, VVD- D66- en GroenLinks- fracties ingediende motie luidt: 
 
Geeft het college opdracht: 

1. De raad in stelling te brengen om met betrekking tot het beleid tot beter benutten van de 
bestaande woonvoorraad en kavels kaders, (rand) voorwaarden en eisen te stellen. 

2. Belangstellende inwoners die aan het doel van dit beleid kunnen bijdragen in de 
gelegenheid te stellen middels een inwonersbijeenkomst inbreng te leveren in het vast te 
stellen nieuwe beleid. 

3. De raad in de gelegenheid te stellen om na de stappen 1 en 2 het beleid vast te stellen, 
waarna het college tot uitvoering daarvan kan overgaan. 

4. Het proces om tot vaststelling te komen hoge prioriteit te geven, nu de aanleiding voor de 
totstandkoming al teruggaat tot de motie over pre-mantelzorgwoningen van medio 2021. 
 

Wethouder Kaper doet een procesvoorstel. We werken binnen de kaders in de vastgestelde 
woonvisie. De wethouder verzoekt deze motie op te schorten om meer duiding te kunnen geven 
vanuit welke kaders deze uitwerking en beleidsregels voorbereid worden. De wethouder verzoekt 
deze motie aan te houden om de raad van meer informatie te kunnen voorzien.  
 
Wethouder Kaper komt met een schriftelijke uitleg terug en gaat na of dit te combineren is met de 
bijeenkomst op 12 mei a.s.  
 
De heer Tap (CDA) vraagt zich af of dit het besluit van de raad van Duiven raakt.  
 
Wethouder Kaper geeft aan dat Westervoort zelf een eigen koers kan varen en geeft graag aan wat de 
voor- en nadelen zijn wat binnen de gestelde kaders valt.  
 
De heeft Tap (CDA) meldt dat alle partijen, door het indienen van de motie, hebben aangegeven niet 
tevreden te zijn.  
 
De motie wordt met algemene stemmen aangehouden. 
Vanuit het college volgt nadere informatie.  
 

20. Behandeling ingediende vragen (artikel 40 RvO) 
 
Burgemeester Van Hout meldt dat de door de VVD gestelde schriftelijke vragen over de inkoopapp 
morgen in het college worden besproken.  
 

21. Rondvraag 
 
Mevrouw Van Schuylenburg (CDA) vraagt of de gemeente Westervoort betrokken is bij het 
fraudeonderzoek naar Jeugd/GGZ instelling Karakter. Karakter zou dubbel en te grote bedragen te 
hebben gedeclareerd volgens onderzoeksplatform “Follow the Money”.  
 
Wethouder Derksen antwoordt dat Westervoort één van de 90 deelnemende gemeenten is van het 
onderzoek. De opdracht en communicatie loopt via Nijmegen. De wethouder zal de raad op de hoogte 
houden als hier meer informatie over is. Westervoort heeft 6 cliënten bij Karakter.  
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15. Sluiting 

Burgemeester Van Hout bedankt alle aanwezigen en met name de gasten van de raad voor de 
aanwezigheid en sluit de vergadering om 22.15 uur.  
 

 
Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van de raad d.d. 19 mei 2025,  
 
de griffier                                                                       de voorzitter 
 
 
 
mr. M. Smits – Jansen drs. A.J. van Hout 
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